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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2023 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2023 på 

Falkenbergsortens ryttarförening. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Karolina Svensson, Emma Mårtensdotter, Matilda Josse, 

Maud Delling, Linnea Bäckman, Ida Andersson och Camilla Stiernflycht. 

Närvarande via Teams: 

Adjungerande: Jeanette Hedberg, 

Inte närvarande: Lasse Åkerström, Emelie Andersson och Thyra Romberg.  

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Camilla Stiernflycht. 

4. Föregående mötesprotokoll, vi gick igenom föregående mötesprotokoll. 

5. Ekonomin, Vi har blivit beviljade verksamhetsstöd från Sv rf med 69 280; - och vi har fått 

ett återstartsstöd med 50 200;-.  

Mötet beslutade att med hjälp av återstartsstödet betala ut 2 000;-/arrangemang utöver 

arrangörsstödet, till våra arrangörer av årets allsvenska samt DM. 

Det är inga föreningar som ansökt om bidraget för en oväntad fördyrad kostnad ännu. Vi får 

skicka ut påminnelse i nästa nyhetsbrev och via mail. 

6. Kansliet, Thomas har blivit kontaktad av Kenneth som är ordförande på Forf att vi behöver 

byta lokal för kansliet då de behöver vår lokal till sin personal. Vi har fått erbjudande om en 

mindre lokal på nedervåningen men den kommer inte att räcka för både kontor och 

förvaring av priser mm. Thomas fortsätter dialogen med Kenneth om det finns annat 

alternativ. 

Jeanette redogjorde för de kurser och utbildningar som är på gång under hösten. Hjälp gärna 

till att sprida vidare. 

7. DUS, tyvärr fick de ställa in sin träff och föreläsning med David Haroun på grund av för få 

anmälda.   

I somras var de på Nordhallands ridklubb och träffade deras US vilket blev ett lyckat besök. 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2023 

Vi i stallet och käpphäst-tävling är inplanerad den 17 september. 

Matilda och Linnea kollar upp datum för ULK och skickar till Jeanette. 

8. Distriktsombudsperson, Emma Mårtensdotter och Camilla Stiernflycht tar över arbetet 

som Distriktombudspersoner. De skriver ihop en presentation som vi kan lägga på vår 

hemsida och nyhetsbrev. 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, har möte den 4 september. 

Anna Reilly har kontaktat Maud och erbjudit att hon kan följa med på besöksverksamhet 

under hösten. 

Maud berättade att de haft en träff i Laholm med alla inackorderade tillsammans med 

Hanna Sjöberg på SISU. Det blev en uppskattad och givande kväll.  

 

TS, har bokat in en föreläsning med Nina Känsälä och Anette Graf den 29 oktober.  

Inbjudan till Ryttarutveckling kommer ut inom kort. De två första träffarna blir avsuttna med 

start den 28 oktober. 

Alla divisioner under hösten har nu fått arrangörer. Ätrabygden tog finalomgången för ponny 

hopp. 

10. Övriga frågor  

a) DO-träff – fredag den 25 augusti är det ordförandeträff med förbundet på Arlanda. 

Thomas har fått förhinder men ska skicka vad vi i Halland har för utmaningar. Skicka till 

Thomas om ni har idéer, senast dagen innan.  

b)  Nyhetsbrev – De sektioner som önskar ha med några punkter i nyhetsbrevet får skicka 

underlag till Jeanette senast den 31 augusti. Brevet kommer att gå ut i början på september. 

En fråga som vi ska ha med är ”vad vill ni i föreningarna att vi ska göra i distriktet”. 

c) Träff förtroendevalda 21 september – Vi ses på FORF kl. 18.00 med start av lite kvällsfika. 

Förslag på diskussionsfrågor: 

• Stämman 2025 – hur förbereder vi oss 

• Vilka roller har vi i distriktet och vad vill vi uppnå 

• Funktionärer – Vad kan vi göra för att hjälpa våra föreningar 

• Stormötet den 5 oktober – Vad vill vi att träffen ska innehålla 

d) Instagram föreningar – Förslag kom fram att vi ska lämna över vårt Instagramkonto till 

våra föreningar som får ”gästa” en vecka var. Camilla skriver ihop några rader som vi kan ha 

med i nyhetsbrevet. 

d) Stormöte distriktet den 5 oktober – Jeanette bokar Björkäng. 

Vi går igenom på träffen med alla förtroendevalda vad vi ska ta upp under kvällen. 

11. Nästa möte, Alla förtroendevalda är inbjudna till en träff på FORF den 21 september kl. 

18.00. Nästa styrelsemöte är den 17 oktober kl 19.00. 

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 C
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2023 

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Camilla Stiernflycht, justeringsman  

 

 

_______________________________                                                                                    

Jeanette Hedberg, sekreterare  
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 22 augusti 2023 


 


_______________________________  ______________________________    


Thomas Magnusson, ordförande  Camilla Stiernflycht, justeringsman  


 


 


_______________________________                                                                                    


Jeanette Hedberg, sekreterare  
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